
اجتماعي 0 4

عضو هیأت امنای سازمان با اشاره به 
بدهی ۲۵ هزار میلیاردی دولت:

دولت ها فقط مدیرعامل سازمان 
تأمین اجتماعی را عوض می کنند

عضو هیات امنای س��ازمان تامین اجتماعی 
با اش��اره به اینکه بدهی ج��اری دولت به تامین 
اجتماعی س��الانه ۲۵ هزار میلیارد تومان است، 
گفت: بزودی پیشنهادی را برای پرداخت بدهی 
دولت ارائه می کنیم. اکبر شوکت در گفت وگو با 
مهر، درباره همسان س��ازی حقوق بازنشستگان 
افزود: مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی پیگیر 
همسان س��ازی حقوق بازنشس��تگان اس��ت اما 
با توجه به اینکه همسان س��ازی س��الانه حدود 
۷هزار میلی��ارد تومان اعتبار نیاز دارد به همین 
دلی��ل امکان اج��رای آن در یک س��ال و قطع 
شدن در سال بعد یا دولت بعد نیست. وی ادامه 
داد: به همین دلیل فک��ر نمی کنم بتوان قانون 
همسان س��ازی را اجرایی کرد. ش��وکت با اشاره 
به اینکه س��الانه ۲۵ هزار میلیارد تومان بدهی 
س��هم دولت به تأمین اجتماعی اس��ت، گفت: 
البته این اعتبار جدا از بدهی هایی اس��ت که از 
سال های قبل انباشته ش��ده است. عضو هیأت 
امنای سازمان تأمین اجتماعی تصریح کرد: اگر 
دولت بده��ی جاری خود را هر س��ال پرداخت 
می کرد سازمان تأمین اجتماعی نیازی به دریافت 
وام های ۱۵۰۰ میلیارد تومانی در ماه با بهره ۳۵ 
درصد نداشت. به همین دلیل انتظار داریم دولت 
حداقل به وظایف اولیه خودش در جهت پرداخت 
بدهی های جاری عمل کند. شوکت تاکید کرد: 
در ح��ال حاضر پیش��نهادی را مبن��ی بر اینکه 
درصدی از درآمدهای نفتی دولت به صورت ثابت 
به تأمین اجتماعی اختصاص پیدا کند تهیه کرده 
و بزودی به هیأت وزیران ارسال خواهیم کرد که 
امیدواریم مورد موافقت قرار گیرد. وی گفت: البته 
مشابه همین پیشنهاد را 6-۵ سال گذشته نیز 
برای دولت فرستاده بودیم که متأسفانه اجرایی 
نشد. وی با تاکید بر اینکه عده ای عنوان می کنند 
چند میلیون بشکه نفت دولت در اختیار تأمین 
اجتماعی قرار داده شود تا خوراک پتروشیمی ها 
تأمین شود، گفت: اما با این پیشنهاد مشکلات 
تأمین اجتماعی تأمین نمی شود و ما نیاز به این 
داری��م درصدی از درآمدها به صورت ثابت به ما 
اختص��اص پیدا کند. وی در پاس��خ به اینکه آیا 
مصوبه مجلس مبنی بر پرداخت ۵۰ هزار میلیارد 
تومان از بدهی دولت به تأمین اجتماعی در سال 
جاری عملیاتی شده یا خیر؟ گفت: سال گذشته 
مبلغی به تأمین اجتماعی ندادند و امس��ال هم 
تاکنون ش��اید در حد ۲ تا ۳ هزار میلیارد تومان 
پرداخت کرده باش��ند. وی ادامه داد: دولت قول 
داده ب��ود بدهی های بانک��ی تأمین اجتماعی را 
تهات��ر کند اما این اتف��اق به رغم حضور نوبخت 
در هی��أت امنای تأمین اجتماع��ی رخ نداد. وی 
گف��ت: در مصوبه ویژه تأمی��ن اجتماعی درباره 
پرداخت ۵۰ هزار میلیارد تومان بدهی دولت به 
این سازمان، نمایندگان مجلس با تغییر کلمه ای 
باعث شدند تأمین اجتماعی به اولویت آخر دولت 
برای پرداخت اعتبارات سقوط کند و این موضوع 
به ضرر کارگران و بازنشستگان شده و باعث شد 
دس��ت دولت برای عدم اجرای مصوبه باز باشد. 
وی گفت: دولت س��ابق در ۸ سال ۸ مدیرعامل 
تغییر داد و دولت فعلی نیز با روشی دیگر همان 
راه را ادام��ه داد و مطالب��ات تأمین اجتماعی را 
پرداخت نکرد و علاوه بر آن با اجرای طرح تحول 
سلامت باعث شد سالانه ۱۰ تا ۱۵ هزار میلیارد 
تومان خسارت وارد کند و منجر به تحمیل هزینه 
به تأمین اجتماعی شد. عضو هیأت امنای سازمان 
تأمین اجتماعی گفت: بر اساس حسابرسی های 
موجود تا پایان سال ۹6، دولت ۱۹۰ هزار میلیارد 
تومان به تأمین اجتماعی بدهکار است و علاوه بر 
آن در س��ال های ۹۷ و ۹۸ نیز هر کدام ۲۵ هزار 
میلیارد تومان بدهی جاری به آن اضافه شده که 
در مجموع میزان بدهی ه��ای دولت به بیش از 

هزار و ۲۰۰ میلیارد می رسد.

ممنوعیت واگذاری داروخانه 
در دفاتر اسناد رسمی به افراد غیر

رئیس س��ازمان غذا و دارو گف��ت: واگذاری 
داروخانه در دفاتر اس��ناد رس��می به افراد غیر، 
ممنوع است. به گزارش مهر، محمدرضا شانه ساز 
در نامه ای به رئیس کانون سردفتران و دفتریاران، 
عنوان کرد که قبل از انعقاد هرگونه قرارداد مابین 
موسس داروخانه )دارای پروانه یا مجوز تاسیس( 
و س��ایر افراد، از دانش��گاه علوم پزشکی مربوطه 
استعلام شود. وی در این نامه آورده است: طبق 
گزارشات واصله، تعدادی از موسسان داروخانه  های 
کشور، بدون اطلاع دانشگاه علوم پزشکی ذی ربط 
و قبل از تایید صلاحیت کمیسیون قانونی ماده 
۲۰، به اشکال متفاوت اقدام به واگذاری داروخانه 

در دفاتر اسناد رسمی به افراد غیر می نمایند.

تخفیف سربازان فراری 
با »بازگشت به سنگر«

رئیس اداره سرمایه انسانی سرباز ستاد کل 
نیروهای مسلح با اشاره به اجرای طرح بازگشت 
به سنگر برای سربازان فراری گفت: اگر سربازان 
فراری، خود معرف باش��ند، از سوی نیروهای 
مس��لح آنها مس��اعدت می ش��ود. به گزارش 
روابط عمومی سازمان قضایی نیروهای مسلح، 
موسی کمالی درباره بازگرداندن سربازان فراری 
به خدمت اظهار داش��ت: س��ربازانی که برای 
نخس��تین بار ترک خدمت کنند و بیش از 6۰ 
روز از فرار آنها نگذشته باشد، فراری نیستند و 
مقررات فرار برای آنها جاری نیست پس بهتر 
است تا پیش از گذشت 6۰ روز، خود را معرفی 
کرده و دوباره به خدم��ت بازگردند. وی افزود: 
اگر ف��رار برای بار دوم صورت بگیرد یا بیش از 
6۰ روز ادامه پیدا کند، این دس��ته از سربازان، 
فراری هستند. کمالی یادآور شد: همه یگان ها 
موظف شدند هیات رسیدگی به فرار سربازان 
را تش��کیل دهند زیرا برخی خانواده ها ممکن 
است از فرار فرزند خود از سربازی آگاه نباشند، 
حتی در شهرها و بخش های کوچک قرار شده 
با دعوت خانواده های س��ربازان ف��راری، آنها را 
درباره فرار از سربازی توجیه کنند و بگویند فرار 
از سربازی جرم است. وی با بیان اینکه اسامی 
س��ربازان فراری به دژبان ها و نیروی انتظامی 
داده می شود، یادآور شد: دژبان ها موظفند این 

افراد را بازداشت کنند.

آغاز مرمت بافت تاریخی حسن آباد 

مرمت بافت تاریخی میدان حسن آباد که در 
پی آتش سوزی چهارشنبه هفته گذشته تخریب 
شد، توسط شهرداری تهران آغاز شد. به گزارش 
تس��نیم، در پی این حادثه، یک انباری به وسعت 
بیش از  هزار مترمربع در قس��مت ش��مال غربی 
میدان تاریخی حسن آباد تهران شعله ور شد و در 
ادامه آتش به سقف های شیروانی و بافت تاریخی 
۲ گنبد میدان حسن آباد سرایت کرد و بخش هایی 
از بافت تاریخی تخریب شد. احمد مسجدجامعی، 
عضو ش��ورای شهر تهران درباره دستور بازسازی 
س��ریع میدان حسن آباد گفت: این بنا تنها بنای 
باقیمانده اس��ت که به س��بک معماری رنسانس 
ایتالیا در ایران ساخته شده و البته بنای محکمی 
هم هست؛ دلیل این استحکام را هم می توان در 
همین حادث��ه اخیر دید که گنبدهای آهنی آن 
ذوب شده و از بین رفته اما کلیّت بنا پابرجاست، 
این خود نشان می دهد این بنای ۹۰ �� ۸۰ ساله 
چه مقاومتی داش��ته و چه محاس��باتی برای آن 
در نظر گرفته ش��ده است. مسجدجامعی افزود: 
ضرورت دارد بازس��ازی این بنا را فقط به جداره 
خلاصه نکنیم. اینکه صرفاً جداره س��ازی و نما را 

ترمیم و مرمت کنیم درست نیست.

40 روستای نیکشهر در محاصره سیل
نیکش��هر  در  کاج��و  رودخان��ه  طغی��ان 
سیستان وبلوچستان ۴۰ روس��تا را در محاصره 
س��یل گرفتار کرده و به دلیل مس��دود ش��دن 
هم��ه راه های ارتباطی، ی��ک فروند بالگرد برای 
امدادرس��انی هوایی به منطقه اعزام شده است.  
حسن مصفا، معاون عملیات امداد و نجات استان 
سیستان وبلوچستان در تشریح جزئیات حادثه 
طغیان رودخانه کاجو در این استان به مهر گفت: 
۳۰ روستا در بالادست رودخانه کاجو و ۱۰ روستا 
در پایین دست آن در محاصره سیلاب هستند. 
در روس��تاهای بالادس��ت ۱۳۰۰ خانوار )حدود 
۸ هزار نفر( و در روس��تاهای پایین دست حدود 
۸۰۰ خانوار )حدود ۵ هزار نفر( س��اکن هستند. 
وی افزود: متاسفانه به دلیل طغیان رودخانه کاجو 
مسیر ورودی به روستاها به طور کامل بسته است 
و امکان تردد نداریم اما یک تیم امدادی عملیاتی 
مس��تقر داریم و روز گذش��ته نیروهای ما موفق 
شدند به یکی از روستاها بروند و یک خانم باردار 
و ۲ نفر را که دچار عقرب گزیدگی شده بودند از 
راه زمینی به هر طریقی که شده به مراکز درمانی 
منتقل کنند. مصفا در تشریح این موضوع گفت: 
روز دوش��نبه هفته جاری حدود ساعت ۷ صبح 
پس از اطلاع از حضور یک مادر باردار بدحال در 
منطقه و نیاز او به انتقال به مرکز درمانی بلافاصله 
یک تیم عملیاتی به روستای کَلُوک منطقه کاجو 
اعزام ش��د که در این عملیات به عبور از بس��تر 
رودخانه خروشان کاجو نیاز بود. نجاتگران پس 
از رس��یدن به روستا، این مادر باردار را به سختی 
از رودخانه عبور داده و به مرکز درمانی قصرقند 
منتقل کردن��د. معاون عملیات ام��داد و نجات 
استان سیستان وبلوچستان اعلام کرد: یک فروند 
بالگرد هم دیروز از مرکز اس��تان به منطقه اعزام 
شده و به روستاهایی که امکان تردد به آنها نیست 

امدادرسانی می کند.

تأمین

گروه اجتماعی: رئیس ش��ورای ش��هر در اظهاراتی 
بی سابقه خطاب به شهردار تهران، ضعف و فقدان 
انسجام در مدیریت مترو را علت اعتراضات کارکنان 
دانسته و خواستار حل مشکلات مدیریت حمل و نقل 

تهران شد.
به گزارش »وطن امروز«، خردادماه امسال  تعدادی 
از  کارکنان متروی تهران در مقابل ساختمان مرکزی 
شرکت بهره برداری متروی تهران تجمع کرده و با در 
دست داشتن پلاکاردهایی خواستار عزل مدیرعامل 

شرکت بهره برداری متروی تهران شدند. 
پیروز از محسن تذکر گرفت ■

در همی��ن حال رئیس ش��ورای ش��هر تهران 
ب��ه حناچ��ی درباره فق��دان انس��جام و ضعف در 
هیأت مدی��ره مترو تذکر داد و گفت: ش��هردار باید 
ش��خصاً کارگروهی مناسب در این زمینه تشکیل 
دهد تا از آسیب دیدن شهروندان جلوگیری کند. به 
گزارش فارس، محسن هاشمی در تذکری که دیروز 
در صحن شورای ش��هر مطرح کرد، اظهار داشت:  
متأس��فانه با وجود تذکرات قبلی جهت رسیدگی 
به موض��وع حمل ونقل عمومی بوی��ژه مترو، حل 
مشکلات مدیریتی آن به نتیجه نرسیده است. وی 
افزود: به رغم اینکه موضوع مترو اصولاً باید اولویت 
نخست ش��هردار تهران جهت کاهش آلودگی هوا 

و... باشد اما از اهمیت کافی برای شهردار برخوردار 
نیست. رئیس شورای شهر تهران ادامه داد: برخی 
اعتراض��ات روزهای اخیر در ش��رکت م��ادر مترو 
)هلدینگ(  ناشی از نبود دقت در معاونت حمل ونقل 
و فقدان انسجام و ضعف در هیأت مدیره مترو است. 
وی خاطرنشان کرد: از شهردار تقاضا می کنم شخصا 
کارگروهی مناسب تش��کیل دهد و این موضوع را 
رس��یدگی کند تا از آس��یب دیدن ش��هروندان به 
دلیل توجه نش��دن به نظم در حمل ونقل عمومی 

جلوگیری شود.
از طرفی نیز وعده های مترویی شهرداری تهران 
تحقق نیافته و با وجود قول و قرار با دولت همچنان 
حمل و نقل شهر تهران با مشکلات عدیده مدیریتی 
مواجه اس��ت. پیروز حناچی، ش��هردار تهران ۴۰ 
روز پی��ش در جریان بازدید جهانگیری از کارخانه 
واگن سازی تهران گفته بود: »نقطه بحرانی ما تعداد 
قطارهاس��ت؛ برای افزایش راندمان و رسیدن به ۷ 
میلیون سفر روزانه با مترو باید سرفاصله قطارها را 
کم و تعداد آنها را بیش��تر کنیم و این همان هدف 
اصلی اس��ت که در حوزه مترو پیگیری می کنیم. 
برای رس��اندن س��رفاصله قطارها به ۲ دقیقه به ۲ 
ه��زار واگن نیاز داریم. میزان تولید واگن در داخل 
ح��دود ۳۰ تا ۴۰ درصد اس��ت و تلاش می کنیم 

این می��زان افزایش یابد. در ح��ال حاضر ظرفیت 
کارخانه واگن سازی تهران کمتر از ۳۰ درصد است 
و اصلی ترین مشکل برای رسیدن به این هدف نیز 
محدودیت مالی است«. در همین دیدار، جهانگیری 
تلویحا از ش��هرداری خواست پیگیر مصوباتی که 
اعتبارات مترویی را در اختیار شهرداری تهران قرار 
می دهد باش��د. جهانگیری گفت: »استفاده کامل 
نک��ردن از ظرفیت متروی ته��ران جفا به تهران و 
کشور اس��ت. بنده نسبت به اینکه روند استفاده از 
۲ میلیارد یورو فاینانس تخصیص داده شده برای 
متروی تهران طولانی شده است گلایه دارم و این 
گلایه وقتی جدی تر می شود که می بینیم امروز فضا 
برای استفاده از این ظرفیت فاینانس محدودتر هم 
شده است. برنامه جامعی تهیه و ارائه کنید که در 
آن مش��خص شده باش��د برای استفاده حداکثری 
از ظرفی��ت خطوط فعلی متروی تهران چه میزان 
س��رمایه گذاری لازم است و پیشنهادات اجرایی را 
نی��ز در آن لحاظ کنید. دولت مجوزی صادر کرده 
 که بر اس��اس آن ش��هرداری می تواند ب��ه میزان 
۵۰ هزار میلیارد تومان از بدهی سازمان های مختلف 
به دولت برای پیشبرد برنامه های خود استفاده کند 
که می توانید این موضوع را نیز در آن برنامه جامع 

مورد توجه قرار دهید«.

دوچرخه یا مترو؟ ■
انتقادات از ش��هرداری تهران درباره مش��کلات 
حمل و نقل در حالی است که حناچی بیش از مترو و 
اتوبوس به دوچرخه روی خوش نشان داده است و از 
روزی که شهردار شده پویش دوچرخه سواری را رها 
نکرده است. شهردار تهران دوچرخه سواری تبلیغاتی 
را همچنان ادامه می دهد و حتی وزرا و سایر مسؤولان 
را برای ملحق ش��دن به این پویش دعوت می کند. 
حناچی اخیرا درباره ایس��تگاه های دوچرخه سواری 
گفته بود: ایس��تگاه های دوچرخه در تهران افزایش 
می یابد و این اقدام در حال انجام است و در مرکز شهر 
مثل خیابان طالقانی، حافظ، کریم خان و بلوار کشاورز 
ایس��تگاه  هایی اختصاص پیدا کرده است و این اقدام 
ارتباط مستقیمی با استقبال شهروندان از گسترش 
این مسیرها دارد. دوچرخه سواری حناچی حتی مورد 
انتقاد حامیان پرنفوذ طیف شورای شهری  ها نیز قرار 
گرفته اس��ت. منتقدان می گویند اولویت شهرداری 
باید توسعه ایستگاه های مترو باشد و به حمل و نقل 
عمومی بیشتر از دوچرخه سواری فکر کند. اگر مترو 
مانند دوچرخه سواری دغدغه شهردار تهران بود شاید 
با مشکلات مدیریتی ای که هاشمی به آن اشاره کرده 
مواجه نب��ود و کارکنان مترو و ش��هروندان از نحوه 

خدمات شهرداری راضی بودند.

نظام وظیفه

چهار شنبه   ۲ مرداد 1398وطن امروز  شماره ۲773 

انتقاد شدید رئیس شورای شهر از شهردار تهران به علت بی توجهی به مدیریت حمل و نقل

هاشمی با مترو از روی حناچی رد شد!

رئیس سابقه کمیته امداد از سران 
۳ قوه درخواس��ت ک��رد حمایت 
خ��ود را از نیازمن��دان و مددجویان دس��تگاه های 
حمایتی سلب نکنند. به گزارش خبرگزاری ها، مراسم 
تودیع و معارفه روسای کمیته امداد با حضور مرتضی 
بختیاری، رئیس جدید کمیته امداد، حجت الاسلام 
محمدی گلپایگانی، رئیس دفتر مقام معظم رهبری 
و دیگر مدیران و معاونان کمیته امداد برگزار ش��د. 
پرویز فتاح با تاکید بر اینکه سران قوا حمایت خود را 
به خاطر تحریم ها و نفت از نیازمندان و مددجویان 
کم نکنند، گفت: خیلی از گره ه��ا در این مدت باز 
شد و بسیاری از گره ها نیز مانده است و امیدواریم با 
حضور آقای بختیاری روند خدمت رسانی در کمیته 
ام��داد ادامه پیدا کند. وی افزود: خدا را ش��اکرم که 
در ۵۲ ماه حضورم در کمیته امداد، خادم و مددکار 
محروم��ان ب��ودم و آن روزی که حضرت آقا بنده را 
انتخاب کردند خودم تعجب کردم، چرا که رش��ته 
تحصیلی من ارتباطی به امداد نداشت. گفتم می روم 
ب��رای خدمت در امداد و یاد خواهم گرفت و خدا را 
شاکرم در مدت حضورم خادم و خدمتگزار محرومان 
و مستضعفان بودم. فتاح اضافه کرد: کمک های مقام 
معظم رهبری باعث تحولاتی در کمیته امداد شد. 
در ای��ن مدت لطف خدا را احس��اس کردم و تاکید 
می کن��م در امداد ب��دون وضو نیام��دم و حتی در 
مراجعات��ی که به خانه ه��ای مددجویان در مناطق 
مختلف داشتم با وضو رفتم. وی ادامه داد: قطعا دل 
کندن از کمیته امداد س��خت است اما بنده جایی 
خواهم رف��ت که در آن مجموعه نیز فرصت خوبی 
ب��رای خدمت به محرومان خواهد بود، ضمن اینکه 
از همراهی دولت، سازمان برنامه و بودجه و سازمان 
هدفمندی و از مجلس تشکر می کنم. فتاح در ادامه 
با تشکر از قوه قضائیه، بانک ها، استانداران، فرمانداران، 
بنیاد مسکن، بنیاد مستضعفان، ستاد اجرایی فرمان 
حضرت امام، سازمان بهزیستی و سپاه گفت: از همه 
کسانی که در این مدت همراه بنده در ارائه خدمت 
به محرومان بودند تش��کر می کنم. وی همچنین از 

حامیان ایتام بابت حمایت های خودشان از کمیته 
امداد تشکر کرد و گفت: در کمیته امداد شاهد یک 
اجماع ملی حول کمیته امداد بودیم و همه به امداد 
کمک می کردیم و اینک جای انتقاد و گلایه نیست و 
اگر توفیقی حاصل شد، مربوط می شود به مشارکت 
و همدلی مسؤولان و دست اندرکاران. رئیس سابقه 
کمیته امداد همچنین بابت کمک و حمایت مردم 
از کمیته امداد تش��کر کرد و گف��ت: مردم ایران در 
حوادث مختلف س��یل، زلزله و جشن ها کمک های 
قابل توجهی به امداد داش��تند و اعتم��اد مردم در 
این مدت بهتر ش��ده و آمارها نشان می دهد میزان 
کمک ها افزایش یافته و در این دوره س��عی کردیم. 
این اعتماد عمومی افزایش یابد. فتاح تصریح کرد: ما 
در امداد، سیاسی عمل نکردیم. به رغم اینکه سیاست 
را بلد بودیم ولی سیاس��ی عمل نکردیم و بر همین 
اس��اس تمام دستگاه ها و س��ازمان ها با ما همکاری 
داشتند. وی ادامه داد: اقداماتی که در ۳ سال گذشته 
انجام شده موثر بوده و آثارش آرامش جامعه هدف 
اس��ت و این موضوع گواهی ب��ر خدمات موثر امداد 
بوده اس��ت ولی کافی نیس��ت و امیدواریم سران ۳ 
قوه عنایت بیش��تری را به محرومان داشته باشند و 
اگر می خواهند خزانه شان پر شود، عنایتی را به این 

عزیزان داش��ته باشند و قطعا این توجه و عنایت راه 
دوری نخواهد رفت. 

700 هزار حامی و چند میلیون صندوق صدقات ■
رئیس س��ابقه کمیته امداد گفت: رویکرد ما در 
کمیته امداد تکری��م ارباب رجوع بود و این موضوع 
مورد توجه قرار گرف��ت. در واقع بنای ما تواضع در 
براب��ر ایتام ب��ود و تلاش کردیم م��ددکار خوبی در 
امداد باش��یم و این در حالی است که کمیته امداد 
رئیس نمی خواهد، بلکه مددکار می خواهد و ما نیز 
تلاش کردیم رئیس نباش��یم و یک مددکار باشیم. 
فتاح خاطرنشان کرد: کمیته امداد بزرگ ترین شبکه 
مددکاری و مش��ارکت مردمی اس��ت و ۷۰۰ هزار 
حام��ی و چند میلیون صندوق صدق��ات در منازل 
وجود دارد ک��ه خانواده ها صدقات خ��ود را در این 
صندوق ها می ریزند. وی در ادامه به موضوع راه اندازی 
صندوق قرض الحسنه امداد اشاره کرد و گفت: این 
صندوق بنا به س��فارش هیات امنا توسعه پیدا کرد 
و در سال اول منابع آن ۴۰۰ میلیارد تومان بود که 
امسال به ۲ هزار میلیارد تومان رسیده و ما می توانیم 
وام بدون س��ود و بهره به مددجویان پرداخت کنیم 
و امیدواریم که بانک ها نیز به این س��مت بروند که 
دیگر س��ود و بهره ای  را دریافت نکنند. رئیس سابق 

کمیته ام��داد با تاکی��د بر اینکه کمیت��ه امداد به 
نیازمندان اهل س��نت نیز وام پرداخت کرده است، 
تصریح کرد: کمیته امداد حتی ب��رای برادران اهل 
سنت نیز خدمات موثری را انجام داد و این برادران 
نیز همانند برادران ش��یعه از خدمات کمیته امداد 
اس��تفاده کردند و هم اکنون نیز بسیاری از افراد در 
سیستان وبلوچستان که از برادران اهل سنت هستند، 
توسط برادران شیعه حمایت می شوند. فتاح در ادامه 
با اشاره به اینکه طی حضورم در کمیته امداد ۱۷۰ 
سفر اس��تانی انجام دادم، گفت: اگر چه این سفرها 
خسته کننده بود اما سعی کردیم خسته نشویم و به 
دورترین روستاها نیز رفتیم و تلاش کردیم نیاز افراد 

را در این مناطق برطرف کنیم. 
نام دیگر کمیته امداد، معبد است ■

همچنین مرتضی بختیاری در این مراسم اظهار 
داش��ت: نام دیگر کمیته امداد، معبد اس��ت، چون 
عبادتی بالاتر از خدمت به محرومان و مستضعفان 
نیس��ت. وی ضمن خدا قوت به فتاح خاطرنش��ان 
کرد: وی نقش موثری در ارائه خدمات به محرومان 
در مدت حضورش در امداد داش��ته و با عش��ق به 
محرومان خدمت کرده است. در مدت حضور فتاح 
و با هماهنگی و همراهی هیات امنای کمیته امداد 
س��نگ بنای خوبی برای خدمت گذاش��ته شده و 
انصافا کارهای ارزش��مندی انجام شده و ان شاءالله 
این کارها ادامه خواهد داشت. وی تصریح کرد: قطعا 
برنامه های بنده در کمیته امداد بر اساس فرمایشات 
مقام معظم رهبری و بر اس��اس اساسنامه کمیته 
امداد خواهد بود و قطعا به س��مت توانمندسازی و 
درآمد باثبات خانواده های تحت پوش��ش خواهیم 
رفت. برنامه های ما در این دوره همچنین بر اساس 
برنام��ه ۵ س��اله کمیته امداد خواهد ب��ود و بر این 
اس��اس حرکت خواهیم کرد. رئیس جدید کمیته 
امداد همچنین از حضور جوانان و به کارگیری آنها 
در کمیته امداد خبر داد و گفت: قطعا تلاش خواهیم 
کرد با توجه به فرمایش��ات مقام معظم رهبری در 

ارتباط با گام دوم انقلاب از جوانان استفاده کنیم.

درخواست فتاح از سران قوا در مراسم تودیعش از کمیته امداد:

حمایت خود را از نیازمندان و مددجویان سلب نکنید
امداد

پایتخت

آژیر

پیگیری تخلفات حوزه سلامت در کمیسیون بهداشت مجلس ۳ برابر شدن قیمت لوازم التحریر
نماین��ده مجلس ش��ورای اس��لامی با بیان 
اینکه کمیسیون بهداشت مجلس تخلفات نظام 
س��لامت را ب��ه صورت جدی پیگی��ری خواهد 
کرد، گفت: برخورد با تخلفات در هر دوره ای که 
صورت گرفته باشد، لازم است. یعقوب شیویاری 
در گفت وگو با فارس، نبود نظارت کافی را یکی از 
دلایل بروز تخلفات در نظام سلامت عنوان کرد 
و گفت: بهتر است به جای بیان کلی تخلفات در 
رسانه ها اسناد مربوطه برای رسیدگی به مراجع 
قضایی ارس��ال ش��ود. وی اف��زود: در برخورد با 
تخلفات نباید رفتار سلیقه ای به خرج دهیم، اگر 
صحت تخلفات مطرح ش��ده طی روزهای اخیر 
تایید ش��ود لازم است مراجع قضایی به صورت 

جدی این موارد را پیگیری کنند. ش��یویاری با 
بیان اینکه اگر در جامعه قانون اجرا ش��ود اکثر 
سوءاس��تفاده ها و تخلفات به حداقل می رس��د، 
تصری��ح ک��رد: باید قبول کنی��م در مملکت ما 
قانون گریزی وجود دارد. ما در کشوری اسلامی 
زندگی می کنیم اما متاس��فانه افرادی سوداگر و 
سودجو هستند که با اینها باید برخورد شود. وی 
گف��ت: برخورد با تخلفات در هر دوره ای صورت 
گرفته باشد لازم است و باید جلوی آن را گرفت، 
صرف صحبت کردن و ش��عار دادن راه به جایی 
نمی برد. شیویاری تاکید کرد: کمیسیون بهداشت 
مجلس تخلفات نظام سلامت را به صورت جدی 

پیگیری خواهد کرد.

داروخانه

رئیس اتحادیه صنف لوازم التحریر و نوشت    افزار 
ته��ران در واکنش ب��ه اخباری مبنی ب��ر فروش 
لوازم التحریر لاکچ��ری و دفترهای چند میلیون 
تومان��ی در ایران گفت: فروش لوازم التحریر خارج 
از عرف و اق��لام فانتری با قیمت های غیرمعمول 
ممنوع اس��ت. موس��ی فرزانی��ان در گفت وگو با 
تسنیم، با اشاره به افزایش قیمت لوازم التحریر طی 
یک سال گذشته اظهار کرد: طی یک سال گذشته 
که قیمت ارز بین ۴ تا ۵ برابر افزایش یافت، طبیعتاً 
قیمت لوازم التحریر نیز بالا رفت و به طور میانگین، 
قیمت لوازم التحریر حدود ۳ برابر س��ال قبل شده 
است. وی افزود: در این بین شاید بیشترین افزایش 
قیمت مربوط به دفتر باشد، چرا که کاغذ در بازار 

بشدت گران شد و قیمت هر بند کاغذ از ۸۰ هزار 
تومان به بیش از ۵۰۰ هزار تومان رسید. وی با بیان 
اینکه در حال حاضر کمبودی در بازار لوازم التحریر 
وجود ن��دارد، گفت: در اغلب لوازم التحریر و حتی 
دفت��ر، هیچ کمبودی نیس��ت ولی ب��ا نزدیک تر 
ش��دن به فصل ش��روع م��دارس و افزایش خرید 
لوازم التحری��ر، تقاضا برای خری��د دفترهایی که 
قیمت های پایین تری دارند، بیشتر خواهد شد و از 
این رو ممکن است تا اندازه ای با کمبود دفترهای 
س��اده و ارزان قیمت مواجه شویم. وی خاطرنشان 
کرد: ف��روش لوازم التحریر خ��ارج از عرف و اقلام 
فانتری با قیمت های غیرمعمول ممنوع است ولی 

ما تا امروز گزارشی از چنین مواردی نداشته ایم.


